
Motion 7 till Svenska Kanotförbundets årsmöte 2019 
 
Från Falu Kanotklubb 
 
Förslag 

Vi föreslår 

1) att kanotförbundets styrelse inte får hota oskyldiga unga aktiva för att en annan organisation 
kommunicerar med Sveriges Olympiska Kommitté och har ambitiösa planer för kanotslaloms framtid. 

2) att kanotförbundet överlåter till en elitkommitté som har med representanter från de föreningar 
inom kanotslalom som har elitaktiva aktuella för elitstöd, att ansvara för kontakten med RF och SOK 
kring frågor kring elitstöd och elitutvecklingsprojekt. 

Bakgrund 
Svenska Kanotförbundets styrelse har i nyhetsbrev och på sin webbplats i maj 2018 hotat aktivas 
framtida idrottskarriär på grund av att Svenska Kanotslalomförbundet  (SKSF) har kommunicerat med 
Sveriges Olympiska Kommitté om satsningen Talang 2022. Se bilaga. 

SOK har till Svenska Kanotslalomförbundet endast besvarat brev från SKSF med ett ”Tack, 
vidarebefordrar detta till SKF”. 

Sedan dess har inget hänt avseende Talang 2022 för kanotslalom. 

SKF hävdar därmed sitt monopol över kanotslalom samtidigt som de som utsetts till ansvariga inte 
sköter sitt uppdrag. 

Därmed blockerar SKF utvecklingen av kanotslalom. Genom att all kontakt med andra organisationer 
för kanotslalom ska gå genom ”SKF” blockeras konstruktivt arbete. Utan denna bromsklots skulle vi 
idag kunna ha fler idrottsgymnasier, fler anställda coacher och bättre elitprogram. 

Lösning 
Vi har mycket duktiga aktiva och vi har träningsvillkor och coachning i toppklass. I ett koordinerat 
samarbete med SOK, RF och föreningar i kanotslalom kan en utmärkt elitorganisation utvecklas. 
Genom att överlåta ansvaret för kanotslaloms frågor till dem som har genuint intresse att 
verksamheten fungerar, skapas också förutsättningar att verksamheten verkligen kommer att 
fungera. 


